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      Smelým rozvojovým plánom Čertovice, jedného z najtradičnejších slovenských lyžiarskych
stredísk, stoja v ceste neprekonateľné administratívne prekážky. Pre TASR to uviedol Pavel
Ivanko, jeden z dvojice prevádzkovateľov zjazdoviek, vlekov a ubytovacích zariadení na vrchole
frekventovaného horského priechodu spájajúceho Liptov a Horehronie.          
&quot;Geografická poloha a prírodné prostredie Čertovice sú atraktívne, spomínaný projekt
rozvoja je určite zaujímavý, no bude to beh na neskutočne dlhé trate. Bezvýsledne sa oň
pokúšame už štyri roky. Nachádzame sa na území dvoch krajov, okresov, obcí, katastrov,
navyše v národnom parku, v smrekovom lese európskeho či vtáčom území svetového
významu. Preto sa doslova nevieme pohnúť z miesta,&quot; zdôraznil Ivanko.        Čertovica je
podľa neho napriek tomu v rámci možností pripravená v rámci reálnych možností na blížiacu sa
lyžiarsku sezónu. &quot;Na základe skúseností a doterajších objednávok pobytov nemáme
prehnane veľké oči. Lyžiari k nám zavítajú obvykle až keď sa už nedá v nižších polohách
lyžovať. Pochopiteľne, v takýchto podmienkach nedokážeme konkurovať megaprojektom
veľkých investorov,&quot; skonštatoval.        &quot;Všetko zlé je na niečo dobré. Odhliadnuc od
už vynaložených nemalých finančných prostriedkov na projektovú prípravu rozšírenia nášho
strediska je dôvodom na úsmev cez slzy aspoň to, že sme sa v tomto ekonomicky zložitom
období nepustili do rozsiahlych a nákladných investícií, ktorých návratnosť by bola v
nedohľadne,&quot; dodal Ivanko.  
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